



香港港安腫瘤中心服務調整通告

敬啟者：

感謝您一直以來對香港港安腫瘤中心的信任與支持。我們謹此通知，香港港安腫瘤中心將於 **2025 年 7 月 11 日** 起正式終止服務。對於由此帶來的不便，我們深表歉意，並衷心感謝您的理解與支持。

受影響的服務包括：

- **終止以下放射治療服務：**
 - 直線加速器
 - 高速螺旋放射治療系統

請注意，本院將繼續提供腫瘤科服務，並將一如既往地為您提供專業的腫瘤診斷、治療及護理服務。

如您對服務調整有任何疑問或需要進一步協助，歡迎致電我們的服務熱線：**3651 8888**，我們的團隊將竭誠為您提供支援。

儘管服務有所調整，我們仍將繼續致力於為您提供優質的醫療服務，並確保您的健康需求得到妥善照顧。再次感謝您對香港港安腫瘤中心的信任與支持。

此致

香港港安醫院—司徒拔道

2025 年 4 月 14 日



Service Adjustment Notice for Hong Kong Adventist Oncology Centre

Dear Valued Clients,

We would like to express our heartfelt gratitude for your continued trust and support for the Hong Kong Adventist Oncology Centre. We hereby inform you that certain services at the Hong Kong Adventist Oncology Centre will be officially terminated effective **July 11, 2025**. We sincerely apologize for any inconvenience caused and greatly appreciate your understanding and support.

Affected services include:

- Termination of the following radiotherapy services:
 - Linear Accelerator
 - Tomotherapy

Please note that oncology services will continue to be provided, and we remain committed to delivering professional oncology diagnosis, treatment, and care services as always.

If you have any questions regarding the service adjustments or require further assistance, please feel free to contact our service hotline at **3651 8888**. Our team will be delighted to provide you with support.

Despite these adjustments, we remain dedicated to offering you high-quality medical services and ensuring that your healthcare needs are well taken care of. Thank you once again for your trust and support in the Hong Kong Adventist Oncology Centre.

Sincerely,
Hong Kong Adventist Hospital—Stubbs Road
April 14, 2025